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Frangais Deux populations différentes sont comparées a U'aune des souffrances qui ont pu
étre observées et parfois exprimées aupres des enquéteurs : des jeunes personnes
scolarisées dans un Institut Médico-Professionnel et des adultes qui exercent leurs
habiletés physiques comme professionnels (du spectacle, de la parfumerie, de la
dégustation, etc.). Deux populations opposées a bien des égards et qui pourtant sont
analysées pour mesurer précisément les situations de souffrance vécues par les uns
et les autres. La construction identitaire matinée de souffrance apparait comme un
commun dénominateur, avec des actions et des profits variés, parfois des
résistances qui prennent les contours d’une réussite sociale ou professionnelle.
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English The identity quest through the prism of suffering: between institution
and innovation
Two different populations are compared in terms of suffering that have been
directly observed and sometimes expressed to the investigators: the young people
enrolled in a Medical Professional Institute, and thirty adults who exercise their
physical skills as professionals (of show, the perfumery, tasting, etc.). Two opposing
populations in many ways which are analyzed to precisely measure the situations
of suffering experienced by some of them. The identity construction with some
suffering appears as a common denominator, with actions and varied profits,
sometimes with resistors which allow a social or professional success.
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